
Z á p i s n i c a č. 4/2015 
zo zasadnutia Komisie pre nakladanie s majetkom a financie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, konaného dňa 15.4.2015 

Prítomní: 
Mgr. Martina Uličná - predsedníčka, Ing. Martin Borguľa, PhDr. Štefan Holčík, Ing. 
Miroslav Kollár, MHA, PhD., Mgr.art. Veronika Remišová, M.A.ArtD., Ing. Kristián Straka, 
Ing. Tomáš Ziegler, Mgr. Ondrej Dostál, PaedDr. Barbora Oráčová, Ing. Jana Španková, 
MUDr. Peter Tatár 

Ospravedlnení: Ing.arch. Martin Gajdoš 

Ho~tia: 

Ing. Ladislav Vanda - poverený vedením oddelenia investičného, JUDr. Peter Jesenský -
prednosta miestneho úradu, Ing. Július Papán- vedúci oddelenia finančného, Mgr. Július 
Fekiač - oddelenie investičné, Ing. Július Činčala - kancelária prednostu, PhDr. Judita 
Kopáčiková - riaditeľka Staromestskej knižnice 

Program: 

1. Prerokovanie materiálov, ktoré sa majú predložiť na rokovanie miestneho 
zastupiteľstva dňa 28.4.2015; 

2. Informácia o ISRMO; 
3. Informácia k rekonštrukcii bytov na ul. Obchodná č. 52 (aktuálny stav); 
4. Rôzne 

Rokovanie komisie zahájila predsedníčka komisie pani Mgr. Martina Uličná a privítala na 
zasadnutí všetkých jej členov. Komisia bola uznášaniaschopná. 

K bodu č. 3 

Informácia k rekonštrukcii bytov na ulici Obchodná č. 52 v Bratislave (aktuálny stav) 

O aktuálnom stave rekonštrukčných prác informoval členov komisie p. Ing. Vanda. Uviedol, 
že dňa 17.2.2015 bolo zahájené kolaudačné konanie. Kolaudácia bola prerušená na základe 
námietok Regionálneho úradu verejného zdravotníctva z dôvodu nevyhovujúcich 
svetlotechnických podmienok objektu. (Podmienka preslnenia a presvetlenia). Návrh zo 
strany stavebného úradu bolo pokračovať v kolaudačnom konaní v delení objektu na 4 bytové 
jednotky a 4 apartmány (obytný priestor na krátkodobý prenájom). 

Dňa 2.3.2015 sa na porade vedenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto rozhodlo, že sa · 
bude pokračovať v danom projekte tak, aby sa realizovala kolaudácia objektu na 4 bytové 
jednotky a 4 nebytové priestory. Bol spracovaný nový Projekt protipožiarnej bezpečnosti 
stavby na z111enený stav. 

Dňa 2.4.2015 bol stanovený nový termín pokračovania kolaudačného konania. Kolaudačné 
konanie prebehlo bez námietok, v súčasnosti sa čaká na vyjadrenie dotknutých orgánov 
(HaZZ, RÚVZ, Inšpektorát práce, KPÚ, OÚ odbor starostlivosti o ŽP). Predpokladaný termín 
vydania kolaudačného rozhodnutia je 17.týždeň 2015. 
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K danej veci sa viedla diskusia. Členovia komisie vyjadrili svoje rozčarovanie a sklamanie 
z prez~ntácie výsledkov tohto projektu. Najmä z dôvodu, že nedostatky splnenia 
svetlotechnických podmienok boli namietané až v štádiu kolaudačného konania. 

P. Ing. Borguľa namietal, že v prípade ak bolo v danej veci vydané stavebné povolenie na 
osem bytových jednotiek, tak predsa kolaudačné konanie je už len potvrdením tohto stavu. 
Splnenie podmienok musí byt' preskúmané predsa už v prvotnom štádiu stavebného konania. 

P. Ing. Vanda uviedol, že stavebný úrad neskúma podmienku preslnenia a presvetlenia za 
účelom vydania stavebného povolenia. 

Členovia komisie odporúča;ú a trvajú na kolaudácii objektu na 8 bytových jednotiek podľa 
pôvodne vydaného stavebného povolenia. 

Členovia komisie požiadali oddelenie investičné. aby im boli elektronickou formou zaslané 
dokumenty týkajúce sa stavebného povolenia a stanoviska príslušného stavebného úradu ku 
kolaudácii. 

Uznesenie č. 16 /2015 

Komisia berie na vedomie informáciu týkajúcu sa rekonštrukcie bytov v objekte na ulici 
Obchodná č. 52 v Bratislave. 

Prítomní: 10 Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O 

K bodu č.1 

1/1 Koncepcia rozvoja Staromestskej knižnice na roky 2015 - 2018 

Materiál prezentovala p. PhDr. Kopáčiková - riaditeľka staromestskej knižnice. Informovala 
členov komisie o práci a službách knižnice aj o problémoch, ktoré staromestskú knižnicu 
zaťažujú. Staromestská knižnica má v súčasnom období 5 pracovísk a v letnom období 
(mesiac jún-august) prevádzkuje od roku 2001 svoje sezónne pracovisko letnú čitáreň (od 
roku 2006 v Medickej záhrade). 
K základným problémom staromestskej knižnice patrí: 

činnosť pobočky na ulici Západný rad č. 5 v Bratislave - priestory si staromestská 
knižnica prenajíma od Stavebného bytového družstva I. Prenájom týchto priestorov je 
finančne náročný, a ide aj o priestorovo a technicky nedostačujúce podmienky pre 
činnosť knižnice; 
PhDr. Kopáčiková poukázala na snahu mestskej časti v minulosti vybudovať 

a poskytnúť náhradné priestory pre túto pobočku v budove Základnej školy na ulici 
Dubová č. 1 v Bratislave resp. v budove na ulici Brnianska č. 47 v Bratislave. Doteraz 
sa však daný projekt nezrealizoval z dôvodu komplikovaných vlastníckych pomerov 
vo vzťahu k dotknutým budovám. 
pretrvávajúci problém s technickým stavom budovy centrálnej knižnice na 
Blumentálskej ulici (zateplenie bočnej a zadnej steny budovy, oprava prístupového 
schodiska, zábradlia .. ) 
obmedzené finančné prostriedky na odmeňovanie zamestnancov a nezáujem 
absolventov vysokých a stredných škôl o prácu v knižnici. Aj letnú čitáreň môže 
knižnica prevádzkovať len vďaka dobrovoľníkom. 
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P. PhDr. Kopáčiková ďalej uviedla, že p. starosta navrhol oslobodiť od registračného 
poplatku všetkých obyvateľov s trvalým pobytom v mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
(v súčasnosti registračný poplatok max. 3- 4 Eur/rok). Má za to, že to nie je vhodné, nakoľko 
knižnica by prišla o značný príjem, s ktorým každoročne počíta. 

Členovia komisie poďakovali za predložený materiál a poskytnuté informácie. Väčšina sa 
pridala k názoru, že nepovažujú za rozumné rušiť registračný poplatok a zastávajú názor, že 
ide o prijateľnú sumu pre všetky generácie občanov. 

Uznesenie č. 17/2015 

Ko]Tiisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 10 Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O, 

112 Informácia o realizácii projektov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto v rámci 
„Integrovanej stratégie rozvoja mestských oblastí ISRMO OPBK - Mestská časť Bratislava
Staré Mesto" 

Materiál prezentovala p. Ing. Španková v súčinnosti sp. Ing. Činčalom. Informatívny 
materiál s aktuálnym stavom projektov bol zaslaný elektronicky všetkým členom komisie. 

P. Ing. Činčala podrobne opísal aktuálny stav a s prihliadnutím naň, sa snažil poukázať najmä 
na všetky možné riziká vyplývajúce z daného stavu pre mestskú časť. Ing. Činčala vyjadril 
svoj názor a upozornil najmä na : 

skrátenie reálnych termínov pre realizáciu projektov - t.j. napr. ,.,: 8 na 3 mesiace. 
oneskorené zazmluvňovanie dodávateľov stavebných prác ' 
finančné podmienky plnení jednotlivých zmlúv budú musieť zohľadniť upravené 
a skrátené termíny dodania prác, fakturácie, úhrad faktúr (nárast rizík pre 
dodávateľov) 

riziko vysokej miery neoprávnených výdavkov mestskej časti kvôli nedodržaniu 
termínov, nenaplnenia indikátorov projektov 
doposiaľ nie sú jasne stanovené požiadavky a podmienky pre nutnosť realizácie 
všetkých projektov ISRMO, ako boli predkladané v rámci žiadostí o nenávratné 
finančné príspevky k 2.10.2013. 
pri danom stave, ak ku koncu mesiaca apríl 2015 nebudú zazmluvnení dodávatelia 
stavebných prác na jednotlivé projekty ISRMO, existuje tu príliš vysoké riziko 
neúspešnej a neefektívnej realizácie v zmysle podmienok zmlúv o NFP, a tým narastá 
aj riziko vysokej záťaže rozpočtu MČ Bratislava-Staré Mesto ( financovanie nákladov 
z vlastných prostriedkov MČ). 

K danému bodu sa viedla veľmi rozsiahla diskusia: 
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Uznesenie č. 18/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 8 Za: 8 Proti: O Zdržal sa: O 
' 

1/3 Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2015 
a zmenu plánu tvorby a použitia mimorozpočtového fondu mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto na rok 2015 

Materiál prezentoval p. Ing. Papán. 

K materiálu sa viedla rozsiahla diskusia. Členovia komisie zaujali negatívne stanovisko 
k navrhovanej zmene rozpočtu, najmä pokiaľ ide o návrh zmeny bežného rozpočtu. 

Nepovažujú za korektné, aby bol takýto materiál predložený po uplynutí dvoch týždňov od 
schválenia samotného rozpočtu mestskej časti na rok 2015. Dôvodom bol najmä fakt, že 
navrhovaná zmena bežného rozpočtu sa týka zrušenia práve tých pozmeňujúcich úprav, ktoré 
prijali a schválili poslanci na zasadnutí miestneho zastupiteľstva k pôvodne navrhovanému 
rozpočtu na rok 2015 (pozn. podprogram 1.4. Administratíva). 

p. Remišová požiadala o poskytnutie informácie, ktorá bude zahrňovať podrobný rozpis 
štvrťročného čerpania sumy 837 045,00 Eur v podprograme 1.4 Administratíva. 

Uznesenie č. 19/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 7 Za:6 Proti: O Zdržal sa: 1 

Komisia bola po prerokovaní tohto bodu neuznášaniaschopná v počte 6 členov. 

Napriek tomu, p. Ing. Papán informoval členov komisie, že oddelenie finančné predkladá na 
zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto ďalšie materiály: 

Návrh na trvalé upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto 
Informácia o stave a postupe vymáhania pohľadávok mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k 31.12.2014 
Správa o výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto ku dňu 31.12.2014 
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Pri informácii o výsledkoch inventarizácie boli členovia komisie upozornení, že 
inventarizácia za hnuteľný a obežný majetok nesúhlasila s účtovnou evidenciou v 
Seniorcentre Staré Mesto. Nedostatky v tejto organizácii boli zistené v evidencii majetku 
a fyzickom -stave. Nakoľko majetok, v ktorom boli zistené rozdiely v evidencii a fyzickom 
stave, nebolo možné do skončenia inventarizácie presne identifikovať, tieto nedostatky bude 
nutné odstrániť v roku 2015 a vykonať mimoriadnu inventarizáciu v tomto zariadení. 
Členovia komisie poďakovali za stručnú prezentáciu materiálov. 

Rokovanie bolo zahájené o 15.30 hod. a ukončené o 19.15 hod. 
Zapísal: Mgr. Michaela Malinová 
Bratislava, 22.4.2015 

,Ílf . 
M~artina ~čná v,r 

pfedsedníčka komisie 
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